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W imieniu mieszkafc6w Wtoclawka zwracam siq z pro6ba o odnowienie znak6w poziomych

na ulicach Wtoclawka. Obecnie oznakowanie jest mato czytelne i bardzo zniszczone.

Oznakowanie poziome stosuje siq w celu zwiqkszenia bezpieczefstwa uczestnik6w ruch

drogowego i innych os6b na drodze. Ulatwiajq korzystanie z ulic i minimalizujq ryzyko

wypadku.

KierujEc siq troskq o bezpieczer{stwo mieszkafic6w Wloctawka bardzo proszq o zapewnienie

mieszkaf com bezpiecznego korzystania z ulic .
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